
 
 

Styrelsemöte 2017-05-16  

Närvarande: Peter Bengtsson, Ann-Louise Bergh, Kim Forsman, Micce Rosén, Thomas Brundin och 
Helena Lyborg. 
 

1. Föregående mötes protokoll 
Alla punkter från föregående protokoll är klara och samtliga lag är anmälda. Synpunkter från lagen 

kommer att skickas till förbundet på onsdag. 

2. Ny tränare och nya spelarkontrakt Herrlaget 
Peter informerar om aktuellt läge. Man har haft möte med Herrlaget och informerat om nya 
satsningen mot div 3 samt Attings nya roll. Peter informerade också om spelarläget. 
 
På torsdag kl 2000 (prel) skriver Peter Bengtsson och Thomas Atting kontrakt med Tommy Edberg, 
Jönköping, som blir ny tränare för Herrlaget. Peter informerade kort om hans bakgrund. 
Ny tränare är förenat med en kostnad och detta måste vi budgetera för. 
 
Diskussion har förts kring att återinföra spelarkontrakt igen. Atting har fått uppgift att titta på detta. 
 
Patrik stämmer av ev sponsring med Fredrik Larm. 
 

3. Kommande Seriekonferens 
Seriekonferensen genomförs måndag 2017-05-29 i Växjö. Patrik kan inte åka, ingen av ledarna har 
varit intresserad. Någon annan ur föreningen måste delta. Reseersättning utgår för den som åker.  
 
Micce Rosén ser över om han har möjlighet att delta. 
 

4. Kiosken 
Vi har snart inventerat klart förra säsongen och ekonomisk uppdelning med EBK sker inom några 

veckor. Johanna Revelj hinner inte få klart detta förrän om två veckor. 

Kan nämnas att vi fick 2/3 av vinsten från dansfesten. EBK föreslog det då vi hade det mesta av 

bemanningen och att Johanna Revelj höll i hela dagen. 

5. Upplägg Herrmatcherna kommande säsong 
Är Thomas Brundin intresserad av att hålla i upplägget kommande säsong för att få lite fart kring 
dessa? Kanske skulle man till och med ha en liten grupp som hanterar detta? Thomas funderar och 
återkommer. 
 

6. Styrelsesammansättning inför hösten 
Frida Svensson (har barn i P06-laget) intresserad av en styrelseplats. Kan Kim höra med henne om 
hon kan tänka sig vara kassör? Kim kollar detta och återkommer. 
 

7. Skapa supporterklubb? 
Kan Peter Råberg vara intresserad av detta? Hänger ihop, till del, med punkt nummer 5 – upplägget 

kring Herrmatcherna. 



 
 

8. Ekonomi och kommande budget 
Gemensam medlemsavgift med EBK, där är statusen att EBK ska lyfta det i sin styrelse. Inget nytt 
med andra ord. 
 
Förslag att budgetera ett minusresultat om det blir fallet för att lyfta upp vårt seniorlag. 

Viktigt att våra pojklag med P01/02 på tur har en tryggad framtid. Målet är att vi till säsongen 

2018/2019 åter igen har ett U-lag. 

Resultatet innevarande år gicks igenom samt budgeten inför nästa. Vissa justeringar genomfördes. 
Bland annat: 

 Material ungdom oförändrat 45 000 

 Material herr 25 000 

 Budgetera inköp av mössor 10 000 

 Nytt konto för buss till herrlaget 15 000 
 

9. Material 
Jonny/Thomas stämmer av medlemskväll med Intersport, förslagsvis 28 augusti.  
 

10. Avstämning/uppdatering av aktivitetsplanen 
 

Planeringsmöte för styrelse och ledare INSTÄLLT Patrik 

Målskrivning och uppföljning av säsongen Patrik 

Skriva nytt kalendarium och ny årsplan inför kommande säsong Patrik 

Se över krisplanen Patrik 

Anmäla serielagen KLART Patrik 

SISU rapportering  (2ggr/år) KLART Peter, Helena 

 
11. Nästa möte 

Patrik kan inte delta förrän 4 juli. Vi behåller därför datumet för nästa styrelsemöte 8 augusti kl 18. 

Behöver vi ha ett möte innan dess bokas det med kort varsel längre fram. 

Årsmöte 21 augusti kl 19. 
 

12. Övriga frågor 
Helena har färdigställt tack-breven till sponsorerna. Lämnas kvar i klubblokalen för att kunna delas 
ut.  
 
 
 
Peter Bengtsson   Helena Lyborg  

Vice Ordförande   Sekreterare   

 


